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Artificiële intelligentie  -  Beleidsinitiatieven

Artificiële intelligentie is een van de meestbelovende technologische ontwikkelingen van 
de laatste decennia. De Koninklijke Vlaamse Academie van België voor Wetenschappen 
en Kunsten liet in een adviesstudie uit 2017 optekenen dat artificiële intelligentie voor 
onze huidige samenleving een sterke en positieve kracht kan zijn.

AI brengt binnen vele sectoren innovatie, denken we daarbij aan mobiliteit of 
geneeskunde. Een grote technologische omwenteling vereist ook een duidelijk 
regelgevend kader.

Een globaal beleid inzake artificiële intelligentie moet multidisciplinair zijn, van onderwijs 
tot economie. Vanuit buitenlandse beleidsinitiatieven inzake artificiële intelligentie 
vernemen we ook dat een ethisch kader fundamenteel is.

De minister liet in zijn beleidsbrief opmerken dat artificiële intelligentie een van de vier 
nieuwe beleidsagenda’s is die werden opgenomen in de begrotingsopmaak (BO) 2019, 
samen met cybersecurity, virtual en augmented reality en gepersonaliseerde 
geneeskunde. Het actieplan van de minister wordt begroot op 30 miljoen euro en zal zich 
toespitsen op drie pijlers: onderzoek en toepassingen in de praktijk. En ten slotte 
onderwijs, sensibilisering en ethiek. De Vlaamse Adviesraad voor Innoveren en 
Ondernemen (VARIO) bereidt dan ook een advies voor over dit beleidsthema.

Federaal minister De Croo heeft in zijn beleidsnota ook een plan voorgesteld: het AI4BE 
ofte AI For Belgium-plan. Er zal enerzijds een expertengroep worden samengesteld die in 
het voorjaar van 2019 met een advies komt. Er komt ook een Fonds (AI4BE Fund) van 
3,5 miljoen euro om het beleid verder uit te stippelen en om de positieve aspecten 
omtrent artificiële intelligentie toe te lichten.

1. Heeft er reeds overleg plaatsgevonden met de federale overheid omtrent het 
uitwerken van een beleidsagenda? Zo ja, wanneer en met welke instanties? Zo neen, 
is dit nog gepland en zo ja, met welke instanties?

2. Op welke wijze zal gestreefd worden naar maximale afstemming tussen de 
beleidsinitiatieven op Vlaams en federaal niveau? Welke initiatieven zal de minister 
hiertoe nemen?
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1. Het proces om bij te dragen aan het Europees plan verliep via interfederaal ambtelijk 
overleg waar het federale beleidsniveau de coördinatie voorzag. Vanuit deze 
vergaderingen werden ook AI-sherpa’s aangeduid die Europese vergaderingen 
bijwoonden om het plan mee vorm te geven, waaronder een medewerker-specialist 
vanuit Departement EWI. Hierdoor zat Vlaanderen op de eerste lijn, in overleg met 
het federale beleidsniveau.

2. De interfederale overlegorganen zullen regelmatig blijven samenkomen, zeker gezien 
de Europese initiatieven om relevante gecoördineerde input vragen. De verschillende 
Belgische AI-processen zullen hierbij ook ter sprake komen.


